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RRM.0012.4.13.2025 

Protokół 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

we Wschowie 

z dnia 23 czerwca 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XVII Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny 

Komendant Straży Miejskiej – P. Witold Skorupiński 

Dyrektor Biura Nieruchomości – P. Joanna Kołodziej 

Dyrektor Biura Inwestycji – P. Przemysław Siwak 

Dyrektor Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej  - P. Krzysztof Wieczorek  

Główny Projektant planu miejscowego – P. Zbigniew Gałuszka 

Radni - członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XVII Sesję Rady Miejskiej we Wscho-

wie. 

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony garaży i pomieszczeń 

gospodarczych stanowiących własność Gminy Wschowa. (druk 158) 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o stan garaży przy ul. Niepodległości. 
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Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny odniósł się do pytania Radnego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia we Wschowie 

strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 

wysokości stawek opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania.  

(druk 159) 

Komendant Straży Miejskiej – P. Witold Skorupiński udzielił wyjaśnień do projektu 

uchwały. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o kwestię parkomatu przy ulicy Ks. Kostki. 

Komendant Straży Miejskiej – P. Witold Skorupiński odniósł się do pytania Radnego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębu Lgiń, gmina Wschowa. (druk 161) 

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej przedstawiła efekt końcowy procesu 

planistycznego. 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny wypowiedział się na temat miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Lgiń. 

Główny Projektant planu miejscowego – P. Zbigniew Gałuszka uzupełnił wypowiedzi Pana 
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Burmistrza i P. Dyrektor. 

Radny Tadeusz Sobczuk zwrócił uwagę, że trudno sprostać oczekiwaniom wszystkich 

mieszkańców miejscowości.  

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa zapytał o gminne grunty  

w miejscowości Lgiń. 

Radny Marek Szewczyk zapytał o decyzje odmowne.  

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej odniosła się do pytań i wypowiedzi 

Radnych. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębu Przyczyna Dolna, gmina Wschowa. (druk 162) 

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej przedstawiła efekt końcowy procesu 

planistycznego. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał czy plan nie będzie ograniczał rozwoju mieszkańcom  

i przedsiębiorcom. 

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej odniosła się do pytania Radnego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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e) projekt uchwały w sprawie stawki procentowej opłaty adiacenckiej.  

(druk 163) 

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej udzieliła wyjaśnień do projektu 

uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Wschowa. (druk 164) 

Dyrektor Biura Nieruchomości - Joanna Kołodziej udzieliła wyjaśnień do projektu 

uchwały. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź P. Dyrektor. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

g) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. (druk 165) 

Dyrektor Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej  - P. Krzysztof Wieczorek 

udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 
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Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 

Gminy Wschowa na zadanie ograniczania niskiej emisji, poprzez wymianę 

systemu ogrzewania na terenie Gminy Wschowa. (druk 166) 

Dyrektor Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej  - P. Krzysztof Wieczorek 

udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

i) projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej (druk 169) 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny przedstawił zapisy projektu uchwały i poinformował, 

że projekt zostanie prawdopodobnie wprowadzony do porządku obrad sesji. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o możliwość postawienia trzeciego lustra przy drodze  

w miejscowości Wygnańczyce. 

 

Radna Krystyna Zacharczuk zapytała o możliwość postawienia lustra przy ul. Obrońców 

Warszawy. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny odniósł się do pytań i sugestii Radnych. 
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Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Władysław Brzechwa 

 

Protokołowała: 

A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


